
Protokół Nr XII/2025 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 29 stycznia 2025r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:10.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XI/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 18 grudnia 

2024r.
4. Przedstawienie posiadanych przez Gminę projektów wraz z perspektywą ich realizacji.
5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,
d) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 
oraz warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania,

e) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 
w Januszkowicach,

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.
6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
9. Interpelacje radnych.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
12. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu

1



uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zaproponował, żeby projekt uchwały wprowadzić do porządku 
obrad jako pkt 5 f).

Głosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr XI/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 18 grudnia 
2024r.,

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XI/2024 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 18 grudnia 2024r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 4. Przedstawienie posiadanych przez Gminę projektów wraz z perspektywą ich realizacji.

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
przedstawił posiadane przez Gminę projekty wraz z perspektywą ich realizacji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której udział wzięła Wiceprzewodnicząca
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Rady Klaudia Kazik.

Na pytanie radnej odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Sabina Kurdyna.

Ad 5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2025r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/86/2025 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Jędrzej 
Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Klaudia Kazik

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/87/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
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PRZECIW: O,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Jędrzej 
Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Klaudia Kazik

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży radnym 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/88/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet 
oraz zwrotu kosztów podróży radnym Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

d) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 
krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 
warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania,

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia
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krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 
warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/89/2025 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 
krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 
warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, została podjęta w drodze głosowania, 
wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Januszkowicach,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Januszkowicach.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/90/2025 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 
w Januszkowicach, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 1,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Jędrzej 
Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
PRZECIW (1)
Klaudia Kazik

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której wzięła 
udział Wiceprzewodnicząca Rady Klaudia Kazik oraz Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Jędrzej Kopecki.

Na pytania radnych odpowiedzi udzielili Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa 
Michał Kilisz oraz Radca Prawny Elżbieta Mikitów-Pakura.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XII/91/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 12,
PRZECIW: 1,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (12)
Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna 
Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, 
Marek Skóra 
PRZECIW (1)
Klaudia Kazik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Hankus, Szymon Kauf

Ad 6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gideł złożył sprawozdanie z działalności w okresie
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międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym brał udział w następujących wydarzeniach:
- Koncercie Noworocznym w sali kinowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Zdzieszowicach,
- konwencie przewodniczących rad gmin, powiatów i województwa z terenu województwa 
opolskiego,
- uroczystości przywitania nowego wozu ratowniczo-gaśniczego OSP Rozwadza,
- Miejsko-Gminnym Festiwalu Piosenki „Przedszkolak 2025” zorganizowanym przez Publiczne 
Przedszkole Nr 5 w Zdzieszowicach oraz Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Zdzieszowicach,
- posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w dniu 27 stycznia 2025r. Na posiedzeniu 
opiniowano projekty uchwał oraz omówiono projekty związane z modernizacją parku miejskiego 
w Zdzieszowicach.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji spotkali się w dniu 28 stycznia 2025r.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła posiedzenia, jednak członkowie Komisji 
zapoznają się z petycją, która została złożona do Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się w dniu 22 stycznia 2025r. 
Na posiedzeniu analizowano i opiniowano projekt uchwały oraz poruszono temat odstrzału dzików 
i standardów utrzymania zieleni w gminie.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masaj ada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji odbyli posiedzenie w dniu 16 stycznia 2025r., na którym 
członkowie Komisji kontynuowali kontrolę egzekucji należności cywilno-prawnych. Komisja jest 
w trakcie przygotowania protokołu z przeprowadzonej kontroli.
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Ad 9. Interpelacje radnych.

Interpelację złożył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny 
w sprawie bezpieczeństwa informatycznego, ochrony danych osobowych oraz procedur 
obowiązujących w Urzędzie Miejskim w Zdzieszowicach.

Po odczytaniu treści interpelacji wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki oraz Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 

na poprzedniej sesji.

Ad 11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki w sprawie projektu uchwały 
dotyczącego pchlego targu, który w ramach inicjatywy uchwałodawczej złożył na ręce 
Przewodniczącego Rady,
- Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel w sprawie wprowadzenia zmiany kolejności omawianych 
punktów w porządku obrad Sesji,
- Wiceprzewodnicząca Rady Klaudia Kazik w sprawie zebrania dotyczącego budowy biogazowni 
w Krępnej, które odbędzie się o godz. 18:30 w sali spotkań w dniu obrad. Przewodniczący Rady 
Marek Skóra również zachęcił radnych do udziału w spotkaniu.

Ad 12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa

PRZEJ^OTMICJZĄCY RADY 

Murek Skóra
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